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UCHWAŁA NR VIII/PETYCJA/24 
RADY GMINY PAWŁOWICZKI 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6.09.2024 r. dotyczącej utworzenia żłobka/klubu malucha w gminie 
Pawłowiczki 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., 
poz. 609) oraz 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870), Rada Gminy 
Pawłowiczki uchwala co następuje: 

§ 1. 1. Po zapoznaniu się z opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji postanawia się odmówić 
uwzględnienia petycji z dnia 6.09.2024 r. dotyczącej utworzenia żłobka/klubu malucha w gminie Pawłowiczki. 

2. Uzasadnienie sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Gminy Pawłowiczki do przesłania uchwały podmiotowi 
wnoszącemu petycję wraz z uzasadnieniem. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodnicząca Rady Gminy 
Pawłowiczki 

 
 

Lidia Kukowka 
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UZASADNIENIE 

W dniu 6 .09.2024 do Rady Gminy Pawłowiczki wpłynęła petycja o utworzenie żłobka/klubu 
malucha, która została złożona przez ........................ w imieniu mieszkańców gminy Pawłowiczki. 

Petycja została skierowana do  do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 
Pawłowiczki, która dokonała analizy petycji na posiedzeniu w dniu 7.11.2024 r. i podjęła decyzję 
o odmowie jej uwzględnienia. 

Aktualnie gmina nie dysponuje lokalem, który mógłby zostać zaadaptowany na potrzeby żłobka zaś 
budowa nowego obiektu wiąże się z bardzo wysokimi kosztami. 

Utworzenie żłobka wymaga nie tylko znacznych zasobów finansowych, ale przede wszystkim 
zatrudnienia wykwalifikowanego personelu, który bezpośrednio zajmuje się opieką nad dziećmi. 
Opiekunowie muszą posiadać odpowiednie kwalifikacje i doświadczenie. Dodatkowo, konieczne jest 
zatrudnienie personelu medycznego, który czuwa nad zdrowiem dzieci. Niestety, na rynku pracy brakuje 
specjalistów z odpowiednimi kwalifikacjami, co stanowi duży problem w procesie organizacji żłobka. 

W pobliskich miejscowościach, które są strategiczne dla zatrudnienia rodziców ze względu na 
dostępność miejsc pracy, funkcjonują placówki oferujące opiekę nad dziećmi i rodzice z terenu gminy 
Pawłowiczki często korzystają z tej oferty. Niestety, niska demografia na terenie naszej gminy stwarza 
poważne wyzwania dla utworzenia żłobka.  

Gmina Pawłowiczki, wychodząc naprzeciw potrzebom rodziców, wprowadziła bon żłobkowy, który 
został utrzymany mimo wdrożenia innych programów dotujących opiekę nad dzieckiem. Bon ten ma na celu 
wsparcie finansowe rodzin w opłacaniu opieki nad dziećmi. Dodatkowo, dostępne jest świadczenie pn. 
Aktywnie w żłobku w ramach rządowego programu "Aktywny Rodzic", który znacząco wspomaga 
finansowo rodziny, umożliwiając im pokrycie wydatków związanych z opieką nad dziećmi.  

Wobec powyższego, mając na uwadze wszystkie przedstawione wyżej okoliczności z przykrością 
informujemy, że petycja o utworzenie utworzenie żłobka/klubu malucha w naszej gminie została 
rozpatrzona negatywnie. 
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